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Abstract (en)
The invention relates to panels comprising a mineral wall felt and a waterproofing support covering. The panels according to the invention have, at
the surface of the felt (2) on which a covering (6) is adhesively bonded, recesses (4) distributed over its entire surface which are used as anchoring
points for the adhesive of the covering (6). These recesses are produced by punching. These panels may be used to insulate flat or mildly sloping
roofs. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne des panneaux comprenant un feutre de laine minérale et un revêtement support d'étanchéité. Les panneaux selon l'invention
présentent, à la surface du feutre (2) sur laquelle un revêtement (6) est collé, des évidements (4) répartis sur toute sa surface qui servent de points
d'ancrage pour la colle du revêtement (6). Ces évidements sont obtenus par poinçonnement. Ces panneaux peuvent servir pour isoler des toitures
horizontales ou à faible pente. <IMAGE>
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